

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/005 學生相拍攝及補拍安排

敬啟者:

本校將於 9 月 2 日(星期二)為全體中一級新生拍攝 2025-2026 年度學生個人照片,並於同日為其他級別的學生安排補拍,活動詳情如下:

拍攝日期:	2025年9月2日(星期二)
拍攝對象:	 中一級新生 於7月9日因缺席未能拍攝者 經訓導組審核後,確認當日照片中校服、髮飾或儀容未符合學校要求者

請家長督促 貴子弟於補拍日前整理好儀容,穿著整齊夏季校服並嚴格遵守學校儀容規範回校,以確保照片符合要求。如 貴子弟未能於上述補拍日參與拍攝,請自行安排於校外攝影公司拍攝符合規格之學生照,並於9月透過電子通告提交電子檔案予本校。

如有查詢,請致電 2461 1555 與劉嘉敏老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五八月二十七日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circulars 2025-2026/005 Arrangements for Student Photo Taking and Re-taking Activity

Dear Parents/Guardians,

We are pleased to inform you that on 2nd September (Tuesday), our school will be taking individual photos of all new entry students for the 2025-2026 academic year. Make-up sessions for other students will also be held on the same day. Please find the details below:

Date	September 2, 2025 (Tuesday)
Target Participants	 New entry students Students who were absent on the last photo taking day Students whose uniforms, hairstyles, or appearance did not meet school standards

We kindly ask parents to ensure that their children tidy their appearance and wear the summer uniform in strict adherence to school standards on the day of the make-up photo session. If your child is unable to participate on the specified make-up date, please arrange for them to have their photos taken by other photography company that meets our specifications, and submit the electronic file to the school in September.

For enquiry, please contact the school office at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet-Ping Principal